
Protokół Nr 7/10 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  21 kwietnia 2010 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1.  Otwarcie posiedzenia. 
2.  Informacja dotycząca raportu z wykonania w roku 2009 Miejskiego Programu   
     Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009-2010. 
3.  Analiza sieci przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjalnych. 
4.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a)  zmian nazw ulic w Białogardzie, 
b)  podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa boiska sportowego   
     wraz z bieżnią lekkoatletyczną w kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy   
     Moniuszki w Białogardzie”, 
c)  zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięcia    
     inwestycyjnego „Przebudowa boiska sportowego wraz z bieżnią lekkoatletyczną w     
     kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie”, 
d)  przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Przedszkole Nr 1 w Białogardzie w  
     miejską jednostkę budżetową, 
e)  przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Przedszkole Nr 2 „Słoneczne” w  
     Białogardzie w miejską jednostkę budżetową, 
f)  przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Przedszkole Nr 3 „Niezapominajka”   
     w Białogardzie w miejską jednostkę budżetową, 
g)  udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu, 
h)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010, 
i)   nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” , 
j)   nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu”. 
5.  Sprawy różne. 
6.  Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 12.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-2, 
przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 
Ad 2 
 Informację dotycząca raportu z wykonania w roku 2009 Miejskiego Programu   
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2009-2010, zgodnie z załączonym materiałem 
przedstawił P.Janowski, Naczelnik Wydz. RGS. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Świrko – pytał czy znamy stanowisko Policji odnośnie narkomaniii. W piwnicach są 

torebeczki po narkotykach. Należy uświadomić ludziom skalę tego problemu. 
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Naczelnik Wydz. RGS – odpowiedział, że jest przygotowana diagnoza dot. tego problemu na 
podstawie ankiet szkolnych. W tym roku od maja rozpoczną się szkolenia na temat 
rozpoznania osób uzależnionych. 

J.Turnik – pytał czy organizacja Teen Challenge otrzymuje środki, czy są podejmowane jakieś 
działania? 

J.Kamińska – odpowiedziała, że takie środki na działania otrzymuje z Urzędu 
Marszałkowskiego.  

Naczelnik Wydz. RGS – odpowiedział, że nie ma środków większych na dodatkowe działania, 
jedynie z budżetu Miasta. 

A.Świrko – biorąc pod uwagę informacje ze szkół i Policji można ten problem przybliżyć. 
Prosił o spotkanie w tej sprawie. 

J.Harłacz – stwierdził, że tu potrzebne są dodatkowe działania i interwencja w szkołach. 
Problem w Białogardzie jest bardzo duży. Skala drastycznie wzrasta z roku na rok. 

Naczelnik Wydz. RGS – poinformował, że było spotkanie z udziałem radnych przybliżające 
problem. 

K.Skoczyk – powiedział, że ten problem najczęściej występuje w pubach i na dyskotekach. 
A.Świrko – proponował, aby Policja zamontowała małą kamerę dla rozeznania środowiska. 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 4 
 Komisja rozpatrzyła  i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a)  zmian nazw ulic w Białogardzie, 

Przedstawił: W.Czurko, Radny Rady Miejskiej 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – proponował trzeci projekt uchwały, aby umieścić ulicę J.Sidło na osiedlu 

Olimpijczyków. 
W.Czurko – odpowiedział, że są podziały działek i nienazwane ulice. 
A.Świrko – proponował, aby przy działce nr 303/32 nazwać ulicę łączącą ul. Kusocińskiego z 

ul. Polną. Ponadto należy terenom utwardzonym z wytyczonymi do zbycia działkami 
nadawać nazwy na bieżąco.  

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek, aby przy działce nr 303/32 nazwać 

ulicę łączącą ul. Kusocińskiego z ul. Polną   - „ul. J.Sidło”. 
Przegłosowano: za-5 ( jednogłośnie). 

 
Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 

głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
O godz. 12.45 wyszedł radny A.Świrko. 
 
b)  podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Przebudowa boiska sportowego   
     wraz z bieżnią lekkoatletyczną w kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy   
     Moniuszki w Białogardzie”, 

Przedstawił: W.Marczyk, Naczelnik Wydz. IM 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz – pytał ile projektów zrobiono na budowę basenu? 
Naczelnik Wydz. IM – odpowiedział, że jeden. Wcześniej była koncepcja za 15 tys. zł. 
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J.Harłacz – pytał o wskaźnik zadłużenia? 
Skarbnik – odpowiedziała, że w roku obecnym wskaźnik zadłużenia wynosi 11,2% na 

możliwych 15%, natomiast wg nowych wyliczeń od nowego roku wskaźnik wyniesie około 
14%. Taka sytuacja spowoduje brak możliwości zaciągania nowych zobowiązań. 

 
Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 

za-2 , przeciw-1 , wstrzymało się-1 . 
 
c)  zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięcia    
     inwestycyjnego „Przebudowa boiska sportowego wraz z bieżnią lekkoatletyczną w     
     kompleksie sportowo-rekreacyjnym przy ulicy Moniuszki w Białogardzie”, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
 

Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
za- 2, przeciw-1 , wstrzymało się-1 . 

 
d)  przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Przedszkole Nr 1 w Białogardzie w  
     miejską jednostkę budżetową, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
 

Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
e)  przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Przedszkole Nr 2 „Słoneczne” w  
     Białogardzie w miejską jednostkę budżetową, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
 

Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
f)  przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Przedszkole Nr 3 „Niezapominajka”   
     w Białogardzie w miejską jednostkę budżetową, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
 

Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
g)  udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – proponował przekazanie dla Komisji Edukacji projektu umowy Miasta z Powiatem 

odnośnie sali dla SP Nr 4 celem zapoznania się z jej zapisami. Przewodniczący Komisji 
powiedział, że załącznikiem do projektu uchwały powinien być projekt umowy pomiędzy 
Miastem a Powiatem.  

 
Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 

za-2 , przeciw-0 , wstrzymało się-2 . 
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h)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2010, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Janowski – wyjaśnił, że finansowanie placów zabaw przy szkołach  jest w 50% . 
 

Komisja zaopiniowała  w/w projekt  p o z y t y w n i e, głosując: 
za-3 , przeciw-1 , wstrzymało się-0 . 

 
Ad 3 

Analizę sieci przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjalnych przedstawiła 
M.Stachowiak, Z-ca Burmistrza.  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – pytał na czym polega funkcja wspierania?  
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że do PFE „Scholar” uczęszczają uczniowie opuszczający 

zajęcia lekcyjne. Chodzi o to, aby takie osoby w ogóle gdzieś uczęszczały, niżby miały być 
wykluczone z systemu edukacji. 

J.Harłacz – poruszył sprawę braku możliwości dokonania wizji w PFE „Scholar” a docierają 
uwagi w zakresie złego stanu toalet. Prosił o stanowisko Komisji w tej sprawie. 

 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją nie wnosząc uwag. 

 
i)   nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” , 

Komisja odstąpiła od głosowania. 
 
j)   nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu”. 

Komisja odstąpiła od głosowania. 
 
Ad 5 
 
 W sprawach różnych radny poruszyli następujące sprawy: 
K.Jarosz – pytał o nowy obiekt dla biblioteki? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że jeszcze nie ma uzgodnionej lokalizacji. Proponowała, że 

przed podjęciem decyzji odbędzie się spotkanie z udziałem radnych. 
 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z odpowiedzią na wniosek Nr 8/10 Komisji 
Edukacji - odpowiedzią Centrum Kultury i Spotkań Europejskich, odpowiedzią Dyrektora 
PFE „Scholar” Sp. z o.o. w Białogardzie, stanowiącymi załączniki do protokołu. 
 Ponadto Komisja zapoznała się z wnioskiem Białogardzkiego Ośrodka Sportu i 
rekreacji o zwiększenie dotacji z budżetu Miasta na 2010 rok (w załączeniu). 
 

Wybór dwóch przedstawicieli Komisji do składu komisji rozpatrującej wnioski o 
przyznanie nagród Miasta Białogard za osiągnięcia w dziedzinie twórczości  artystycznej, 
upowszechniania i ochrony kultury: 
K.Skoczyk – zaproponował kandydaturę radnego A.Świrko. 
K..Jarosz –  zaproponował kandydaturę radnego J.Leszczyka, który nie wyraził zgody. 
K. Jarosz – zaproponował kandydaturę radnego J.Turnika 
Przegłosowano kandydatury radnych A.Świrko i J.Turnika: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
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Komisja dokonała wyboru dwóch przedstawicieli Komisji do składu komisji rozpatrującej 
wnioski o przyznanie nagród Miasta Białogard za osiągnięcia w dziedzinie twórczości  
artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury: A.Świrko i J.Turnika. 
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.50  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 

 5


